

Information Sheet

Title of Study: Web-based Innovations Targeting Health (WITH)

Principal Investigator: Patricia O'Campo, PhD

Research Coordinators: Marie-Eve O'Rourke, Rylie Mitchell

St. Michael's
Inspired Care.
Inspiring Science.

Introduction: MAP Centre for Urban Health Solutions at St. Michael's Hospital is conducting user research in order to design a mobile app that will be used to screen for health and well-being concerns and provide decision support for promoting safety. The purpose of this research is to obtain feedback from participants to ensure that the mobile app is user friendly, appealing, and useful. We will be interviewing a variety of healthcare providers, domestic violence experts, and participants. We are hoping you will provide your input.

We are inviting you to consider participating in this research study. Before agreeing to take part in this study, please read the information in this information sheet. It includes details we think you need to know to help you decide if you wish to take part in the study. If you have any questions, please ask a member of the research team (contact information can be found at the end of this sheet).

Background/Purpose of the Research: The aim of this project is to study the features that are needed to ensure that our mobile app is user friendly, accessible, and useful to users.

Description of Research: If you agree to participate, you will be asked to provide feedback about your opinions and perceptions related to the mobile app. You will also be asked to complete a short demographic questionnaire. No information that could identify you will be collected. We are asking you to take part as we are interested in gaining feedback from a diverse range of participants. There are a number of ways in which you can participate. Participation options include cognitive interviews to confirm the understanding of screening questions, an activity rating exercise, a priority setting activity and user testing. We anticipate that the cognitive interviews, the activity rating, and priority setting activities will take no longer than 20 minutes. You will receive a \$15 card in appreciation of your participation for each activity you choose to participate in.

Potential Risks: This app will touch upon potentially sensitive issues related to relationships, substance use, conflict, and other health-related topics. However, we are not asking about your personal experiences, only your opinions and perceptions related to how the mobile application may apply to these issues. As such, we know of no direct risks to you.

Potential Benefits: While we know of no direct benefits to you of participating in the interview, your knowledge about these issues will help inform the development of a mobile screening application that will benefit people and help them improve their overall well-being.

Confidentiality and Privacy: The Research Team is committed to respecting your privacy. No information that reveals your identity (e.g. name) will be collected or published without consent unless required by law.

All collected data will be securely stored at St. Michael's and accessible only to members of the research team and the St. Michael's Research Ethics Board, who may look at study records for the purpose of monitoring the study.

While we will be asking you to complete a demographic sheet which asks you to provide personal information such as your age, location of birth, Indigenous status, and experiences with partner violence, we will not be able to link this information to you.

Participation and Withdrawal: Participation in this research study is voluntary. You can refuse to participate in this study, or leave this study at any time. If you decide to participate in this study you can change your mind without giving a reason, and you may decline to answer any question during that interview.

Research Ethics Board Contact: If you have any questions as a research participant you may contact Dr. David Mazer, Chair of the St. Michael's Research Ethics Board at 416-864-6060, extension 2557.

Study Contacts: If you have any questions or concerns, please do not hesitate to contact Dr. Patricia O'Campo at patricia.ocampo@unityhealth.to or Phone: 416-864-5403, Marie-Eve O'Rourke at marie-eve.orourke@unityhealth.to or Phone: 416-864-6060 ext. 77385, or Rylie Mitchell at rylie.mitchell@unityhealth.to or Phone: 416-864-6060 ext. 77385.

Your consent to participate in this study is implied if you continue to take part in this interview.

Please keep a copy of this document for your records.

Research Team: MAP Centre for Urban Health Solutions, St. Michael's Hospital, Toronto, ON Canada

Principal-Investigator

Patricia O'Campo, PhD
MAP Centre for Urban Health Solutions
St. Michael's Hospital, Toronto, ON Canada
Professor, Dalla Lana School of Public Health
Email: patricia.ocampo@unityhealth.to
Phone: 416-864-5403

Research Coordinator (English/French Bilingual)

Web-based Innovations Targeting Health (WITH)

Marie-Eve O'Rourke

MAP Centre for Urban Health Solutions

Email: marie-eve.orourke@unityhealth.to

Telephone: 416-864-6060 ext. 77385

Research Coordinator (English/French Bilingual)

Rylie Mitchell

MAP Centre for Urban Health Solutions

Email: rylie.mitchell@unityhealth.to

Telephone: 416-864-6060 ext. 77385

Fiche d'information

Titre de l'étude: Innovations Web ciblant la santé (AVEC)

Investigatrice principale: Patricia O'Campo, PhD

Coordinatrices de la recherche: Marie-Ève O'Rourke et
Rylie Mitchell

St. Michael's

**Inspired Care.
Inspiring Science.**

Introduction: Le Centre MAP pour les solutions de santé urbaine de l'hôpital St. Michael's mène une recherche auprès des utilisateurs afin de concevoir une application mobile qui sera utilisée pour détecter les problèmes de santé et de bien-être et supporter la prise de décision pour promouvoir la sécurité. Le but de cette recherche est d'obtenir la rétroaction des participants pour nous assurer que l'application mobile est facile à utiliser, attrayante et utile. Nous mènerons des entrevues avec une variété de fournisseurs de soins de santé, d'experts en violence domestique et de participants. Nous espérons pouvoir obtenir votre point de vue.

Nous vous invitons à envisager de participer à cette étude de recherche. Avant d'accepter de participer à cette étude, veuillez lire les informations contenues dans cette fiche d'information. Elle comprend des détails que nous considérons importants à connaître pour vous aider à décider si vous souhaitez participer à l'étude. Si vous avez des questions, veuillez les poser à un membre de l'équipe de recherche (leurs coordonnées se trouvent à la fin de cette fiche).

Contexte/Objectif de la recherche: L'objectif de ce projet est d'étudier les fonctions nécessaires pour garantir que notre application mobile soit facile à utiliser, accessible et utile.

Description de la recherche: Si vous acceptez de participer, il vous sera demandé de fournir des commentaires sur vos opinions et vos impressions concernant l'application mobile. Il vous sera également demandé de remplir un questionnaire démographique de courte longueur. Aucune information permettant de vous identifier ne sera collectée. Nous vous demandons de participer car nous souhaitons obtenir les commentaires d'un large éventail de participants. Nous prévoyons que l'entrevue ne dure pas plus de 20 minutes. Vous recevrez une carte de 15 \$ en guise de remerciement pour votre participation. Si vous effectuez un test d'utilisateur, cela ne prendra pas plus de 20 minutes et vous recevrez une carte-cadeau de 25 \$ en guise de remerciement pour votre participation.

Risques: Cette application aborde des questions qui seront potentiellement sensibles et liées aux relations, à la consommation de substances, aux conflits et à d'autres sujets liés à la santé. Cependant, nous ne vous demandons pas de discuter de vos expériences personnelles, mais uniquement de fournir vos opinions et vos impressions concernant la manière dont l'application mobile pourrait s'appliquer à ces problèmes. En tant que tel, nous ne connaissons aucun risque direct pour vous.

Avantages potentiels: Bien que nous ne soyons pas conscients d'avantage direct pour vous de participer à l'entrevue, vos connaissances sur ces questions guideront le développement d'une

application de détection mobile qui bénéficiera d'autres personnes et les aidera à améliorer leur bien-être dans l'ensemble.

Confidentialité et vie privée: L'équipe de recherche s'engage à respecter votre vie privée. Aucune information révélant votre identité (par exemple, votre nom) ne sera collectée ou publiée sans votre consentement, sauf si la loi l'exige.

Toutes les données collectées seront sauvegardées en toute sécurité à St. Michael's et uniquement accessibles aux membres de l'équipe de recherche et au comité d'éthique de la recherche de St. Michael's, qui peuvent consulter les dossiers de l'étude dans le but de surveiller l'étude.

Bien que nous vous demandions de remplir une fiche démographique avec des informations personnelles telles que votre âge, votre lieu de naissance, votre statut d'Autochtone et vos expériences de violence conjugale, nous ne pourrions pas vous lier à ces informations. Vous pouvez refuser de remplir la fiche et vous n'êtes pas obligés de nous dire votre nom.

Participation et retrait: La participation à cette étude de recherche est volontaire. Vous pouvez refuser d'y participer, ou quitter cette étude à tout moment. Si vous décidez de participer à cette étude, vous pouvez changer d'avis sans donner de raison et vous pouvez refuser de répondre à n'importe quelle question lors de l'entrevue.

Personne-ressource du comité d'éthique de la recherche: Si vous avez des questions en tant que participant à la recherche, vous pouvez communiquer avec Dr David Mazer, président du comité d'éthique de la recherche de St. Michael's au numéro 416-864-6060, poste 2557.

Contacts de l'étude: Si vous avez des questions ou des préoccupations, n'hésitez pas à contacter Dr Patricia O'Campo par courriel à patricia.ocampo@unityhealth.to ou par téléphone au 416-864-5403, Marie-Eve O'Rourke par courriel à marie-eve.orourke@unityhealth.to ou par téléphone au 416-864-6060 ext. 77385, ou Rylie Mitchell par courriel à rylie.mitchell@unityhealth.to ou par téléphone au 416-864-6060 ext. 77385.

Votre consentement à participer à cette étude est implicite si vous continuez à participer à cette entrevue.

Veuillez conserver une copie de ce document pour vos dossiers.

Équipe de recherche: Centre MAP pour les solutions de santé urbaine, Hôpital St. Michael's, Toronto, ON Canada

Investigatrice principale

Patricia O'Campo, PhD

Centre MAP pour les solutions de santé urbaine

Hôpital St. Michael's, Toronto, ON Canada

Web-based Innovations Targeting Health (WITH)

Professeure, École de santé publique Dalla Lana

Courriel: patricia.ocampo@unityhealth.to

Téléphone : 416-864-5403

Coordinatrice de la recherche (Bilingue Français/Anglais)

Marie-Ève O'Rourke

Centre MAP pour les solutions de santé urbaine

Courriel: marie-eve.orourke@unityhealth.to

Téléphone: 416-864-6060 ext. 77385

Coordinatrice de la recherche (Bilingue Français/Anglais)

Rylie Mitchell

Centre MAP pour les solutions de santé urbaine

Courriel: rylie.mitchell@unityhealth.to

Téléphone: 416-864-6060 ext. 77385